
Usek´s styrelsemöte 3/10 2015 

Närvarande: Emma Nyqvist, Emma Mollstedt, Victor Johansson, Elsa Derrett Olsson och 

Maja Vilhelmsson. 

1. Mötet öppnades. 

2. Maja V valdes till justerare. 

3. Dagordningen godkändes med tillägg.  

4. Föregående protokoll lästes upp. 

5. Kommande aktiviteter: 

5.1 Barnkalas: Vi har ett barnkalas idag. 

5.2 Spökkväll: Vi planerade spökkvällen.  

5.3 Luciashow: Vi ska börja med luciatågsträning. 

6. Föregående aktiviteter: 

6.1 CHS: Det var mycket lyckat.  

6.2 Ryktmästerskap: Vi utvärderade ryktmästerskapet. 

7. Rapporter: 

7.1 Skötarsystemet: Ansvariga fanns ej på plats. 

7.2 Ekonomin: Kassör fanns ej på plats. 

7.3 Barnkalas: 

7.4 Omklädningsrum: Städschema kommer upp inom kort och inga skåp är lediga i 

nuläget.  

7.5 Web: Ansvariga fanns ej på plats. 

7.6 Styrelsen/USEK: Victor rapporterade från det senaste styrelsemötet. 

7.7 KUL: Ansvarig fanns ej på plats. 

7.8 Samarbete: Vi diskuterade samarbete med andra klubbar. 

7.9 LOK: Det går bra med LOK. 

7.10Marknadsföring: Vi diskuterade vår marknadsföring av aktiviteter. 

8. Inkomna skrivelser: 

8.1 Dockan: Vi har svarat på mail angående dockan. 

8.2 70-årsfirande: Vi diskuterade 70-årsfirandet. 

9. Övrigt 

9.1 Ungdomsdagen: Vi diskuterade vilka i USEK som ska åka på ungdomsdagen. 

9.2 Ungdomsforum: Vi diskuterade vilka i USEK som ska åka på ungdomsforum. 

9.3 FC-hinder: Vi har nått vårt mål och kommer nu beställa ett FC-hinder. 

9.4 Städvecka: Vi ska fixa ett städschema i Usek-rummet. 

9.5 Barnmässan: Vi diskuterade barnmässan. 

10.  Nästa möte: 1/11 2015 

11.  Mötet avslutades 

12.  Protokollet justerades. 


